
Fra:                                              Oliver Østerbø <oliver_hosoy@hotmail.com>
Sendt:                                        tirsdag 1. mars 2022 09:42
Til:                                               Post Osterøy
Emne:                                        Innspel til høyring om minsteareal hjort 2.3.2022." 
 
Tveiten, Bleikli, Sandal og Hamre Prestegard hjortevald.
 
Skriv her som bonde samt vald og jaktleiar.
 
I dei siste år har det skjedd ein enorm auke i hjortebestanden i området vårt. Det blir observert flokkar 
med dyr på 10,20 og 30 individ på områder berre nokon få mål store. Frustrerande er det å sjå all tid og 
pengar ein legg i forarbeidet til ei god innhøsting, forsvinne nær sagt over natta. I det siste kan ein og sjå 
stor øydeleggelse på lauvskogen i området. Det er også observert fleire kadaver av turgåarar, så for oss 
er det tydelig at hjorten lider av matmangel.
Ein ganske stor auke i avskyting er det me meinar må til for å få bestanden i området vårt ned til eit nivå 
som er både bra for hjorten og bonden.
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